1.公司簡介 Introduction

本公司成立於1993年,2004年增資後由原本桂裕企業更名為中龍鋼鐵。 為了整合集團資源並發揮最大綜效,2008年透過換股成為中國鋼鐵公司完全 持股的子公司。

在台中港鋼鐵專業區,取得280公頃的建廠用地,分兩期興建電爐及高爐,本計畫因而被政府列為重大投資案,是國內唯一同時擁有轉爐煉鋼與電爐煉鋼兩種製程的鋼廠。

Established in 1993, the Kuei-Yi Corporation became the Dragon Steel Corporation (DSC) after a capital increase in 2004. To integrate the group's resources and bring efficiency into full play, DSC then became a wholly owned subsidiary of China Steel Corporation Group through a share exchange carried out in 2008.

The plant is located in one of the specialized zones of the Port of Taichung on a 280-hectare land lot and has both an electric arc furnace and two blast furnaces, which were constructed in two stages in a project that was listed by the government as one of its major investment projects. It is the only steel mill in the country that has two steel making processes-basic oxygen furnace and electric arc furnace.

